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Deze nieuwsbrief presenteren wij de 
ontwikkelingen en prestaties op het gebied van 
duurzaam ondernemen.  
 

Zonnepanelen 
Eind oktober hebben wij ca. 100 zonnepanelen op 
het dat van onze werkplaats laten aanbrengen. Met 
een vermogen van 415 Wp per stuk hebben een 
installatie met een totaal Wattpiekvermogen van 
43.160 Wp. Dat is ruim 2x zoveel als wij 
momenteel verbruiken. Hiermee hebben wij een 
toekomstbestendige basis gelegd voor verdere 
elektrificatie van ons wagen- en machinepark. 
 

 
Zonnepanelen op onze bedrijfshal 

 

Vervanging HGM 
Wij hebben ‘zojuist’ onze JCB 260 uit 1999 
ingeruild voor een Doosan DX140LCR uit 2017 met 
stage IV motor.  
 

 
JCB 260     Doosan DX140LCR 

 
De Doosan is een 14-tons HGM met rubber rupsen, 
die wij met onze eigen vrachtwagen met 
aanhanger kunnen vervoeren. Zo zijn wij nog 
flexibeler en kunnen wij onze opdrachtgevers 
optimaal bedienen. Hiermee bestaat ons 
kranenpark nu uit een 26-tons HGM, een 14-tons 
HGM en een 7-tons HGM. 
 
 

 
 

Sectorinitiatief Brandstofreductie Noord-
Oost Nederland 
Platenkamp is sinds een aantal jaar aangesloten bij 
het bovengenoemde sectorinitiatief. Ook dit jaar 
zijn er 2 bijeenkomsten geweest. De eerste was op 
01 juni in Oldebroek. Tijdens deze bijeenkomst is 
in groepen de verwachtingen van de leden m.b.t. 
het initiatief uitgewerkt en gepresenteerd aan de 
rest. Het bestuur zal dit verwoorden in een nieuw 
plan van aanpak. 
De tweede bijeenkomst was op 23 november in 
Vries. Het thema was ‘duurzaam aanbesteden’.  
Het bestuur had een aantal opdrachtgevers bereid 
gevonden om daarover vanuit de opdracht gevende 
overheid te vertellen. Er waren interessante 
presentaties van de Gemeente Groningen, het 
Waterschap Noorderzijlvest, de Provincie 
Flevoland en Freonen Fan Fossylfrij Frieslân. Allen 
gingen in op vragen als; sinds wanneer zijn ze 
bezig met duurzaam aanbesteden, waar zijn ze in 
de loop van de tijd tegenaan gelopen, hoe gaat het 
nu? Welke zaken zijn al bereikt? Waar liggen de 
uitdagingen? Het was mooi om te zien dat de 
overheid in het algemeen erg veel belang hecht 
aan duurzaamheid en op dat gebied volop in 
ontwikkeling is. De uitdagingen liggen met name 
nog op logistiek gebied: oplaadmogelijkheden, 
binnenstad vs buitengebied, beschikbaarheid 
materieel, actieradius, administratieve lasten. 
Tegelijkertijd hoorden we dat er per provincie (en 
per gemeentes) nogal wat verschillen zijn in de 
aanbestedingseisen. Voor de opdrachtnemer zou 
het fijn zijn als hier meer uniformiteit in 
aangebracht wordt. Punten die verder bij alle 
partijen naar voren kwamen waren; 
experimenteren (wat kan wel en wat niet), grotere 
rol voor milieukostenindicatoren (MKI), omdat 
duurzaamheid en milieu niet alleen bestaat uit 
CO2-reductie en de noodzaak om het samen aan te 
pakken met ondernemers en bewoners. 
 
 

Kijk voor meer informatie op onze website 
www.platenkamp-bv.nl  
Onder het logo van de CO2-Prestatieladder zijn 
meer details te vinden over de bovengenoemde 
onderwerpen en andere CO2-Prestatieladder 
gerelateerde zaken. 
Voor vragen, opmerkingen of ideeën kunt u contact 
opnemen met ons kantoor of mailen naar: 
algemeen@platenkampbv.nl 
Mocht u in het vervolg deze nieuwsbrief niet meer 
willen ontvangen, reply dan op dit e-mailbericht. 
 
Directie Aannemingsbedrijf Platenkamp BV 


